
 

 

 

 

 

Motie voorrang zonnedaken t.o.v. zonneparken 
 

De gemeenteraad van Helmond op 10 november 2020 in vergadering bijeen, 

Constaterende dat: 

 We in de visie zonnevelden duidelijk kunnen lezen dat de eerste    
voorkeur de plaatsing van panelen op daken is 

 De zonneladder leidend is 

Overwegende dat: 

 de netwerkbeheerders op dit moment vaak tegen de grenzen van hun 
capaciteit aanlopen 

 dat  bedrijven die zonneparken willen aanleggen ervoor zorgen dat 
ruimte op het elektriciteitsnetwerk voor langere tijd wordt gereserveerd 
en dus niet beschikbaar is voor initiatieven zoals panelen op daken 

 hierdoor de verduurzaming van minder grootschalige zon-op-dak-
projecten bij boeren, burgers en ondernemers op de bedrijventerreinen 
wordt verhinderd 

 hierdoor onze schaarse open ruimte onnodig wordt bedreigd 

Verzoekt het College:  

 De openstaande capaciteit eerst zo volledig mogelijk te benutten door 
zon-op-dak oplossingen  

 en hierover in overleg te gaan met Enexis en Provincie 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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